



## **Mission Statement**

The Chinese American Association of Syosset, New York is a non-profit organization for Chinese and non-Chinese residents of Syosset.

Our mission is to enrich and cross-educate our residents and community about Chinese and American culture which will lead to improved communications and a deeper multi-cultural understanding.

We seek to help all our residents by providing services that will help them to be an active member of our community; to use all the resources of our community and to be able to give back to our community as well.

All are welcomed!

## **CAAS Committee Description**

The following are committees within CAAS.

- 1) ***School Liaison Committee***- this committee will have a member in each school who will help answer questions parents and students may have.
- 2) ***Newsletter Committee***- this committee will write recaps of CAAS events to be posted on our website.
- 3) ***Cultural Committee***- this committee will help plan and organize activities that will highlight and educate the community of our holidays and traditions.
- 4) ***Newcomers Welcome Committee***- this committee will reach out to new residents and help them get to know their way around. May work with the School Liaison committee.
- 5) ***Fund Raising Committee***- this committee will help raise funds for our association through activities or through corporate sponsorship.
- 6) ***Teen Volunteer Committee***- this committee will set up volunteer opportunities for teens age 14 and older in helping with association events, tech service (website help, computer help) or translation help.
- 7) ***Translation Committee***- this committee will help with translating the Newsletter, the FAQs, documents and any non-Chinese speaker we may invite to talk.

## **Membership**

CAAS membership is \$10 per adult, \$5 per child or \$20 per family for the calendar year (January-December). Lifetime membership is available for \$100. Membership forms can be downloaded on our website. Payment by check may be sent to CAAS, 227 Michael Drive, Syosset NY 11791. Please make checks payable to: Chinese American Association of Syosset

## **Contact information**

Our website is: [www.CAASyosset.org](http://www.CAASyosset.org)

Our email: [CAASyosset@gmail.com](mailto:CAASyosset@gmail.com)



## 使命宣言

赛奥塞特华人协会是一个面向赛奥塞特华人和非华人民众的非营利性组织。

我们的使命是丰富和相互教育我们的居民和社区有关中国和美国的文化，以达到改善沟通和多元文化有更深刻了解的目的。

我们力求为我们所有的居民提供服务，帮助他们成为我们社区的活跃成员；充分地利用我们社区所有的资源，并能够回馈我们的社区。

欢迎所有人参加！

## 赛奥塞特华人协会委员会简介

以下是赛奥塞特华人协会委员会：

- 1) **学校联络委员会** - 该委员会将由来自每所学校的成员组成。他们将帮助回答家长和学生可能有的问题。
- 2) **通讯委员会** - 这个委员会将编写赛奥塞特华人协会的活动总结，并发布在我们的网页上。
- 3) **文化委员会** - 该委员会将协助规划和组织活动，向我们的社区突出宣传和我们的节日和传统。
- 4) **新人欢迎委员会** - 该委员会将接触新的居民，帮助他们了解周围的情况。该委员会将和学校联络委员会合作。
- 5) **筹款委员会** - 该委员会将通过活动或通过企业赞助为我们的协会筹集资金。
- 6) **青少年志愿者委员会** - 该委员会将为年龄在 14 岁和 14 岁以上的青少年在活动，技术服务（网站帮助，计算机帮助），或翻译帮助等领域提供和寻求志愿者的机会。
- 7) **翻译委员会** - 该委员会将协助翻译通讯，常见问题，文件，并为我们邀请的非中文讲座做翻译工作。

## 会员

赛奥塞特华人协会会员年费为\$10 元/成人，\$5 元/儿童，或者\$20/家庭（1 月 - 12 月）。终身会员会费为\$100。会员申请表可以在我们的网站下载。支票付款可以发送到 **CAAS, 227 Michael Drive, Syosset NY 11791**。支票抬头请写：**Chinese American Association of Syosset**。

## 联系信息

我们的网址是：[www.CAASyosset.org](http://www.CAASyosset.org)

我们的邮箱：[CAASyosset@gmail.com](mailto:CAASyosset@gmail.com)